
מדרשת עין הנציב וישיבת מהר"ת ניו-יורק מזמינות ללימוד לכבוד חג
השבועות ולכבוד תכנית תהילה – התכנית החדשה המשותפת של שני
המוסדות שתסמיך מורות הלכה. התכנית מיועדת לנשים בעלות רקע

מעמיק בלימוד. 
ביום ראשון, ר"ח סיון, 21.5 בשעה 20:30 נתכנס בזום ללימוד בו
ישתתפו הרבנית רחל קרן ראש בית המדרש בעין הנצי"ב והרב ג'ף

פוקס, ראש ישיבת מהר"ת בניו יורק.

חברות וחברים. יש לנו הזדמנות חד-פעמית וחשובה – לקחת
חלק במהלך היסטורי. ממש כך! את הצד השני של המטבע כולנו
מכירים היטב מהשבועות האחרונים. עכשיו התור שלנו, של הרוב.
של מי שברגעים הללו מצליח לראות את התמונה הכוללת. של מי
שמוכן להסתכל בעיניים למי שחושב הפוך ממנו, ולראות דרכן

את האמת האחרת. לא להסכים לה אבל להתחבר אליה. 
 

שלום לכולם,
בעוד אנחנו כאן בדרום שסער בשבוע שעבר עמלים על
חזרה לשגרה, במשרדי התנועה שישבו בשנים האחרונות
במושב נחלים, ההמולה בשיאה. הארגזים נערמים,
הרהיטים ממתינים וברגע האמת, יועלה המבנה הנוכחי על
מנוף, כשהוא מפורק לחלקים, ויבנה שוב מחדש בתוך
קיבוץ בארות יצחק. ובינתיים יפעלו העובדים הקבועים
במשרדי הקיבוץ, והפעילים יצאו לסבב בין קיבוצי התנועה -

אילוץ שאומץ בחום על ידי מטה התנועה כצעד אסטרטגי.

שבת שלום, שרה עברון וחברי המזכירות הפעילה
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על מתן תורה וברית השבת | מדרשת עין הנצי"ב

מפגש נוסף של פורום ההנהגה הכלכלית של משקי
התנועה, התקיים השבוע בשלוחות בהשתתפות של 27
בעלי תפקידים. המפגש עסק בנושא זכויות הנדל"ן
העומדות לרשותנו והדרכים למימושם. מטרת המפגש
היתה הנעת פעולה למימוש זכויות אפשרויות והזדמנויות
נדל"ניות, בדגש על השבחה ופיתוח תעסוקה, מסחר

ותעשיה במשקים. 
 

לפִתְּחַֹ תּרְיִסיִם עלַ מלָאֵ, 
לטְאַטְאֵ שׁאְַריִם מהֵלַּבֵ, 
לבִדְּקֹ מהָ שׁלְוֹם הגַּנִּהָ. 

לשִׁתְּוֹת קפָהֶ בּשְׁקֶטֶ...
 

(מתוך השיר משְׂיִמוֹת לבַּקֹרֶ
שׁאֶַחרֲיֵ/ שׁיִר מגָןֵ)

הנדל"ן ויישובי התנועה | ניצן אבירן

ציר דיון משמעותי נגע בשאלה את מי נכון להציב בתפקיד ניהול תחום הנדל"ן בכל קיבוץ.  האם את מנהל
העסקים  והיו"ר שברוב המשקים הם אלה שעוסקים בכך, או שמכיוון שמדובר בתחום תוכן יחודי ומקצועי
המאופיין בתהליכים ארוכים במיוחד, יש לבחון הקמת צוות שיוביל את הנושא לאורך שנים ללא מגבלה

קדנציאלית. 
שאלת מקומו ותפקידו של אגף הכלכלה בתנועה בכל הקשור לקידום העשייה בתחום, עלתה אף היא לדיון
ועלו מהמשתתפים כיוונים ורעיונות שונים. בשבועות הקרובים נבחן את הנושא בכדי לגבש מתווה פעולה

סדיר.

חלוציות בסגנון אחר | הפעם אנו נקראים לדגל

עכשיו תור כל מי שמוכן לראות את הכאב של האחר, ולחפש יחד נתיב משותף שיאפשר לכולנו לחיות כאן.
הקמפיין לכינוס 120 אסיפות עם ברחבי ישראל יצא לדרך ממש בשעות האחרונות!!! אנו מחכים לכם
בשותפות, בהנעה ובהובלת המהלך הגדול הזה. יחד נגבש את מסמך הסכמות על עתידה של החברה

הישראלית. למגוון הדרכים להצטרף לחצו על הקישור.

השתדלנו לתת מבט על תחומי ליבה שונים הקשורים בנושא: אתגרי רגולציה ומה שעומד בינינו לבין מימוש
מיטבי ומניב של המשאב הקרקעי, שאלת התכל'ס - מה עובד ומה חשוב בסגירת עסקאות ושאלות עכשוויות
על ניהול עצמי וטיוב נכסים לאורך זמן במרחב הכפרי, התעסוקתי והמסחרי. קיבלנו ממקור ראשון - חלק
ממשקינו (כפר עציון, בארות יצחק, בני דרום ועוד) בהם יש ניסיון רב בעיסוק בתחום - טיפים וטריקים

להתנהלות מול יועצים/יזמים/אנשי מקצוע. 

לכניסה לזום סרקו את הקוד

https://www.facebook.com/kibutz.dati
https://www.kdati.org.il/
mailto:kdati2020@gmail.com
https://us02web.zoom.us/my/a0522577670

